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ΕΡΩΤΗΣΗ 
Προς: 
 

 τον Υπουργό Υγείας 

 
Θέμα: «Τι ισχύει αναφορικά με τα ράντζα στα νοσοκομεία μας;» 
 
Είναι δεδομένο πως κάθε ασθενής, προσερχόμενος σε ένα νοσοκομείο ή κέντρο 
υγείας για ένα πρόβλημά του, δικαιούται των καλύτερων υπηρεσιών υγείας με 
διατήρηση της αξιοπρέπειάς του.  
 
Συχνά, ακόμα και το τελευταίο χρονικό διάστημα, δημοσιεύματα εφημερίδων και 
αναρτήσεις ειδησεογραφικών δικτυακών τόπων αναφέρονται στην ύπαρξη 
ράντζων ακόμα και σε μεγάλα, ιστορικά νοσοκομεία της χώρας. Ενδεικτικά: 
 Νοσοκομείο «Αττικόν»: Γιατί γέμισε πάλι με ράντζα, ΠΡΩΤΟ ΘΕΜΑ, 

22/1//2024 

 Τα ράντζα ζουν και βασιλεύουν, ΤΑ ΝΕΑ, 30/1/2024 
 Τα ράντζα είναι πάντα εδώ, ΤΟ ΒΗΜΑ, 7/4/2024 
 Λαϊκό Νοσοκομείο: Ράντζο στον διάδρομο στη Μονάδα Μεταμοσχεύσεων για 

πρώτη φορά μετά από 20 χρόνια, NEWSIT, 17/4/2024 
 
Τέτοιες ειδήσεις επαναφέρουν στη μνήμη –ειδικά των μεγαλυτέρων σε ηλικία– 
ανεπίτρεπτες εικόνες του παρελθόντος από προηγούμενες, μακρινές δεκαετίες, 
εικόνες που θα περίμενε κάποιος να μην υπάρχουν σήμερα. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5708

Ημερομ. Κατάθεσης:

8/7/2024



 
 
Με βάση τα παραπάνω, ερωτάται ο κύριος Υπουργός: 
 
Τι ισχύει αναφορικά με τα ράντζα στα νοσοκομεία μας;  

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Ιωάννης Καλλιάνος 

 




